



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

June 18–20, 2024

Dear Friends:

I am pleased to extend my warmest greetings to everyone attending the 2024 Montreal Manufacturing Technology Show (MMTS).

This event offers professionals in the manufacturing sector an opportunity to network with their peers and learn from leaders in the industry. I am certain that delegates will benefit from the activities and sessions planned for this year's edition of the MMTS and will leave inspired to take on new challenges.

I would like to thank the organizers for their hard work and dedication. You can take pride in your efforts to promote innovation in the manufacturing industry.

Please accept my best wishes for a productive event.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Justin Trudeau".

The Rt. Hon. Justin P. J. Trudeau, P.C., M.P.  
Prime Minister of Canada





PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

Du 18 au 20 juin 2024

Chères amies,  
Chers amis,

Je suis heureux d'adresser mes salutations les plus chaleureuses à toutes les personnes qui participent au Salon de la technologie de fabrication de Montréal 2024.



Cet événement offre aux professionnels du secteur manufacturier l'occasion de réseauter avec leurs pairs et d'apprendre des chefs de file de l'industrie. Je suis convaincu que les délégués profiteront des activités et des séances organisées pour l'édition du Salon de cette année et qu'ils repartiront inspirés pour relever de nouveaux défis.

Je tiens d'ailleurs à remercier le comité organisateur pour son travail sans relâche et son dévouement. Vous pouvez tirer fierté de vos efforts à promouvoir l'innovation dans l'industrie manufacturière.

Je vous souhaite un rassemblement des plus productifs.

Cordialement,

Le très hon. Justin P. J. Trudeau, C.P., député  
Premier ministre du Canada